
Announcements for 3-7-2021 

2021 年 3月 7日報告事項 
 

1. This week’s prayer focus is to pray for one another to seek comfort from God alone in any affliction. 

本週禱告焦點：為彼此禱告，讓我們在各樣患難中單單尋求神所賜的安慰。 

 

2. We are planning to hold a baptism service on Resurrection Sunday, April 4th. If you are interested in getting 

baptized, please reach out to any one of our pastors or board members. 

我們計劃復活節主日 4 月 4 日舉行受洗典禮，您若有意受洗，請與任何一位牧師或執事會成員聯繫。 

 

3. We are starting the nomination process for new church officers – deacon/deaconess, church clerk and 

church treasurer. We ask members to please prayerfully consider any nominees you may have and complete 

the nomination form online: www.rochesterccc.org/nomination 

教會新執事（執事、文書、司庫）的提名已經開始，請會員們以禱告的心考慮提名，在教會網站填

寫提名表 www.rochesterccc.org/nomination 

 

4. There will be a COVID-19 Vaccine information session over Zoom to answer any questions people may 

have regarding the vaccine. More information will be provided once dates have been finalized. 

我們將在 Zoom 上舉行一次新冠疫苗信息會議，以回答有關疫苗的問題。 日期確定後將提供更多信

息。 

 

5. Daylight Saving Time will start on March 14. Please remember to set your clock one hour forward before 

you go to bed this Saturday evening. 

夏令時於 3 月 14 日開始，請記得週六上床睡覺前把鐘往前撥 1 小時。 

 

6. Sermon speakers:  

下週講員 

 

 March 14 

English Worship Pastor Young 

Chinese Worship Pastor Ho 

 

 崇拜講員 

 三月十四日 

英文崇拜 崔牧師 

中文崇拜 何牧師 
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